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Lucas Digne wydaje się być najbardziej niepewnym swojej przyszłości,

spośród graczy występujących na wypożyczeniu w Romie. Młody Francuz

udzielił wywiadu dla goal.com, w którym mówić o swoich pragnieniach.

 

- Na tę chwilę moja przyszłość nie znajduje się w moich rękach. Trwają negocjacje

między PSG i Romą. Chciałbym zostać w Romie, gdyż podoba mi się klub, kibice i

miasto. Nie wiem jednak co się może wydarzyć. W Romie jest między nami

szczególny feeling. Jest taka atmosfera, że wydaje się, jakbyś był częścią jakiejś

rodziny. Wszyscy jesteśmy szczęśliwi z bycia częścią tej grupy, gdyż jest wielki duch

zespołowy, również poza boiskiem. Czujemy, że możemy dokonać wielkich rzeczy,

kontynuując wspólną grę.

 

Dalej mówi:

- Rozegrałem wiele meczów z Romą w tym sezonie i bardzo się poprawiłem jako

gracz. Mam tylko 22 lata i oczywiście wciąż wiele do nauczenia, ale sądzę, że w tym

sezonie stale się rozwijam. W ostatnim czasie zaliczyliśmy długą serię pozytywnych

wyników. Nie przegraliśmy od 11 meczów i wygraliśmy 9 z nich. Bycie częścią

drużyny, która cały czas się rozwija, jest fantastyczne. Wsparcie od trenera i wiedza,

że liczy na mnie, dają mi wielką pewność siebie. Jestem naprawdę szczęśliwy z

mojego rozwoju tutaj, we Włoszech. Również dzięki trenerom jak Rudi Garcia, który

we mnie wierzył i Luciano Spalletti, który wiele mnie nauczył.
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